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Dalfsen, 20 september 2018 
 
 
 
Geacht college, 
 
De fractie van Gemeentebelangen heeft vernomen dat het leerlingenaantal op openbare 
basisschool de Bonte Stegge in vlot tempo afneemt. Ouders kiezen er bijvoorbeeld voor om 
hun kinderen vroegtijdig over te plaatsen naar een andere basisschool in het dorp. Dit 
schooljaar gaan nog maar 60 kinderen naar de Bonte Stegge tegen 200 kinderen een aantal 
jaren geleden! 
 
Wij vinden dit erg zorgelijk, dit brengt het openbaar onderwijs in de kern Dalfsen in gevaar. 
Wij zijn van mening dat het openbaar onderwijs bestaansrecht heeft in Dalfsen en een goede 
aanvulling is op de bijzondere scholen, waardoor ouders die school kunnen kiezen die het 
best bij hun kind en hun levensovertuiging past. 
 
Onze vragen: 

1. Is het college op de hoogte van de leegloop op de Bonte Stegge? 
2. Weet het college wellicht wat de onderliggende oorzaak van de leegloop is? 
3. Is het college het met ons eens dat openbaar onderwijs in de kern Dalfsen behouden 

dient te worden? 
4. Kan het college invloed uitoefenen op de stichting OOZ om maatregelen te treffen ter 

behoud van het openbaar onderwijs in de kern Dalfsen? 
5. Bent u bijvoorbeeld bereid om op korte termijn in gesprek te gaan met het bestuur 

van OOZ? 
6. Wilt u een uiterste inspanning leveren om het openbaar onderwijs in de kern Dalfsen 

te behouden en tevens de kwaliteit ervan te verzekeren! 
 
Wij verzoeken u de raad op de hoogte te houden over de voortgang van de gesprekken en 
de resultaten er van. 
 
 
Namens de fractie van Gemeentebelangen, 
 
Ingrid Kappert  
 
 


